










- 2 -


No. 38384     

[bookmark: _GoBack]

No. 38384     


	March 14, 2019
	
	Le 14 mars 2019

	
	
	

	BETWEEN:

Rosa Donna Este

Applicant

- and -

Mina Esteghamat-Ardakani also known as Mina Estegahamat-Ardakani, Francis Amir Este, Craig Blackburn and Mehran Taherkhani

Respondents

	
	ENTRE :

Rosa Donna Este

Demanderesse

- et -

Mina Esteghamat-Ardakani aussi connue sous le nom de Mina Estegahamat-Ardakani, Francis Amir Este, Craig Blackburn et Mehran Taherkhani

Intimés


	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA44482, 2018 BCCA 290, dated July 16, 2018, is dismissed with costs to the respondents, Mina Esteghamat-Ardakani also known as Mina Estegahamat-Ardakani, Francis Amir Este and Craig Blackburn. The application for leave to cross-appeal filed by the respondent, Mehran Taherkhani, is dismissed.

	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA44482, 2018 BCCA 290, daté du 16 juillet 2018, est rejetée avec dépens en faveur des intimés, Mina Esteghamat-Ardakani aussi connue sous le nom de Mina Estegahamat-Ardakani, Francis Amir Este et Craig Blackburn. La demande d’autorisation d’appel incident déposée par l’intimé, Mehran Taherkhani, est rejetée.
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